
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 92
van ELS STERCKX
datum: 27 oktober 2022

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Dierenasielen  -  Stijgende energieprijzen

Omdat ook de asielen getroffen worden door de sterk gestegen energieprijzen, 
verdubbelt de minister eenmalig de structurele financiële steun die ze ontvangen. Dat 
betekent een eenmalig extra bedrag van zowat 700.000 euro voor de 185 erkende 
asielen. Die steun komt dus naast het jaarlijkse bedrag van ook ongeveer 700.000 euro 
en de vergoedingen die asielen krijgen als ze dieren opvangen die in beslag werden 
genomen door de Vlaamse Inspectiedienst Dierenwelzijn of door de politie.:

1. Hoe wordt die extra 700.000 euro onder de dierenasielen verdeeld? Graag een 
overzicht met vermelding van het bedrag per asiel.

2. Zal de extra 700.000 euro aan subsidie die dient ter compensatie van de sterk 
gestegen energieprijzen, verdeeld worden per grootte van het asiel? Zo niet, waarom 
niet?

3. Moet het erkende asiel eerst een opgave doen van het aantal dieren voor het de 
extra subsidie kan ontvangen?

4. Zijn er aan de toekenning van de extra subsidie voorwaarden verbonden, 
bijvoorbeeld de opgave van energiefacturen of andere voorwaarden?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 92 van 27 oktober 2022
van ELS STERCKX

We leggen momenteel de laatste hand aan het concrete steunmechanisme. Er zal 
rekening gehouden worden met de grootte van het asiel. De Vlaamse Regering moet nog 
definitief groen licht geven. We zullen het systeem laagdrempelig maken, met zo min 
mogelijk administratieve last voor de asielen. 


